

# Protokoll Styremöte LP3 LV7

## Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson (frånvarande, återvände kl 14:03)
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson (frånvarande)

## 1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl.13:21
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Inga
- v.** Veckans grej – Leo vann (äntligen) en Oscar!

## 2. Dagsformsrunda och lägeskoll

**Malin:** Är frisk (i kroppen iaf) stressad över tentor

**Hanna:** Återhämtar sig och tentorna känns okej

**Alex:** Mår bra, ska ut och resa!

**Martin:**

**Leon:**

**Gustav:** Mår helt okej men börjar bli lite stressad över tentor

**Tage:** Känns bra, jäkla snö dock...

## 3. Meddelanden

Möte med BTB 2,

#### 4. Post

Ingen post

#### 5. Mötesrapporter

**Alex**, fyllt de två posterna i SnKfKb som blivit vakantsatta, utvärdering av ordförande, sista matLabstugan idag,

**Gustav**, B-institutionsråd, utveckling av Mpbio diskuterades, även forskning diskuterades, högt uppsatta personer var där

**Malin**, gemensam teambuilding, utvärderade Dfind (de var väldigt nöjda!), kandidatmiddagens plats diskuterades,

ArmU deadline för prissättning av företag till Karm, överlämning samt kontinuitet, mycket info från Styrelseworkshopen

**Hanna**, inga möten

**Leon**,

**Martin**,

#### 6. Avstämning av att-göra-listan

**Gustav**, Skrivit över nycklar, B-institutionsråd, sammanställt senaste Studentrösten

**Malin**, Ernst namnsdag, ArmU, försökt fixa sponsorskyltar, fixat mycket inför studiebesöket till Astra Zeneca,

**Hanna**, inget att rapportera

**Tage**, fortsatt arbete med hemsidan

**Alex**, träffat HA, planerat pluggfrukost, miniteambuilding,

**Martin**,

**Leon**,

#### 7. Val av representation

Ingen

#### 8. Beslut: Ändring av ekonomisk policy

*Styrelsen beslutar att avslå förslaget till ändring av policyn*

## 9. Beslut: Aspaffischer och aspscheman

*Styrelsen beslutar att godkänna både KAOS och GP aspaffischer samt aspscheman*

## 10. Diskussion – Läsperioden som har gått

**Bra**, sektionsmötet gick fint, samspelet i gruppen fungerar bra,  
transparensen gentemot sektionen verkar lyckad,  
**Kan förbättra**, påbörja arbetet med verksamhetsplanen,  
**Vad har vi lärt oss**, att genomföra vårt arbete,  
**Ta med sig**,

## 11. Genomgång av att-göra-listan

**Alla**, inget kvar, hantera sina studier,  
**Gustav**, Fum (3/2), medarbetar samtal,  
**Tage**, sätta upp en strategi för postspecifika punkter på  
verksamhetsplanen,  
**Malin**, studiebesöket på Astra Zeneca,  
**Hanna**, skicka ut utvärdering för kommittéutbildningen,  
**Alex**, AuBt, pluggfrukost, utvärdera matLabstugorna,  
**Leon**,  
**Martin**,

## 12. Mötesplanering

Styrelsemöte – 10/3

## 13. Kommande händelser

Fum – 2/3

## 14. Övriga frågor

- I. KAOS – nycklar, saknas både policy samt riktlinjer för hur detta skall hanteras, införa instruktioner, idé att föra över arbetet på styrelsen (Vice Ordf),
- II. KAOS – städdeposition,
- III. GP – alkoholarrangemang,
- IV. KK – överskott, kommittén går plus, frågan är vad pengarna skall gå till, överskott går generellt till Arrangemangsfonden, målet är det skall komma sektionen till nytta, möte på fredag kl 13:00,
- V. SnKfKb – Skitviktigt, avslag på idén från HA, dock är idén inte slopad utan skall fortsätta arbetas med,
- VI. Styret – Samarbete med Göta studentkårs naturvetarsektion, skall kontakta K-styret och Göta studentkår, Gustav ansvarar för kontakten,
- VII. Foton – dags att sätta upp bilder utanför Gt/Spritis och ersätta bilden på hemsidan,
- VIII. Studentrösten – röstning om datum (mellan 11-22/4), samt en dag inte två,
- IX. Karg – saknar medlemmar, påverkar situationen inför samarrangemang,

*Styrelsen beslutar att bordlägga punkt II samt III till nästa möte*

## 15. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl 15:01